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Zápis provedla: Nina Vejsadová 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák Prezident 

 R. Roška  Silicon Hill 

 David Nejerál  Pod-O-Lee 

 T. Hložková  Buben 

T. Zloch  orlík 

 V. Sedlmajerová BION 

 S. Šmejkal  HIC 

 A. M. Černá  Chaos Bridge 

 O. Břízek  Klub Čajovna, STOH 

 M. Čarek  Sinukle a dejvická kolej 

 B. Vraný  Křesťanský klub 

 L. Vokáč  Radio Akropolis 

 I. Janotka  ISC 

 T. Roubal  IAESTE 

 J. Gruber  AS ČVUT 

 P. Slezáková  AS ČVUT 

 

Hosté: J. Dostál, J. Bartůšková (SH), V. Purchart (HK), L. Kovářová (AVC), Z. Čech, 
P. Skyvová, V. Černý, J. Andr, J. Recina 
 

Program zasedání 

1) Změny delegátů 
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Začátek 19:40 

OHP: 15 

 

1 Zhodnocení výjezdního zasedání 

Výjezdní zasedání bylo úspěšné. 

 

2 Stanovy SU 

Schvalují se stanovy verze 0.0.6, ačkoliv nebyla zaslána 72 hodin 
před zahájením parlamentu. 

 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje stanovy Studentské unie ČVUT, 
verzi 0.0.6.“ 

15:0:0 

Schváleno 

 

Upřesnění bodů, které ve verzi 0.0.5 nevyhovovaly: 

 Standa vypichuje upřesnění definice neziskové organizace, kdo se může 
stát členem a jakým způsobem, jaká má práva, kdy zaniká členství, 
vznik delegátů, senátorů. 

 Změna definice bodu 5i - externí klub zaměněn za kolejní klub. 

 Připomínky: delegát za sebe na schůzi zašle náhradníka, delegát je 
ošetřen ve stanovách, ale náhradník není nijak omezen. 

 Změna: Náhradník musí splňovat podmínky stanovené stanovami SU, 
pro nominování nebo jmenování delegáta. Každý delegát může svým 
zastupováním pověřit právě jednoho náhradníka. 

Hlasování: 

„Studentský parlament SU schvaluje do nových stanov SU jednoho 
delegáta externích klubů a dva delegáty akademických senátů 
ČVUT.“ 

7:8:0 

Neschváleno 
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Hlasování: 

„Studentský parlament SU schvaluje do nových stanov SU jednoho 
delegáta akademického senátu a dva delegáty externích klubů.“ 

10:5:0 

Schváleno 

 

Hlasuje se o návrhu - funkční období prezidenta je 1 rok 

Hlasování: 

„Studentský parlament určuje funkční období Prezidenta na 1 rok.“ 

4:8:3 

Neschváleno 

 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje stanovy ve verzi 7 final ve znění 
projednaném na zasedání Parlamentu.“ 

13:2:0 

Schváleno 

 

3 Klub pro obnovu objektů 

Stanovy zaslány do parlamentu. 

Olymp navrhuje, aby se tento klub stal spíš členem RSS. 

Worwaň navrhuje, ať se obrátí i na senát, případně ať se tlačí oběma cestami, 
s klubem se ČVUT bavit pravděpodobně nebude. 

Dotaz na financování cílů klubu: dotace z EU, zelená úsporám a jiné dotace ... 

 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje založení klubu Pro obnovu kolejí 
Strahov a objektů ČVUT.“ 

0:6:9 

Neschváleno 
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4 Usnesení studentského parlamentu ohledně placení 
členských příspěvků 

Pod-O-Lee se zajímá o krátkodobé členství v klubu, kvůli hostelu. 
Nedoporučeno k dalšímu hlasování. 

 

Hlasování: 

„1. Členský příspěvek se v klubech SU, vybírajících od svých členů 
členské příspěvky, platí za kalendářní pololetí. Za platbu členského 
příspěvku je považováno i odpuštění placení členského příspěvku 
v souladu s příslušným usnesením Studentského parlamentu. 

2. Člen, který se stal členem klubu, má v prvním kalendářním pololetí, 
kdy je členem klubu, splatnost členského příspěvku pátý den 
následující po dni přijetí za člena klubu včetně. 

3. Člen, který byl na počátku pololetí členem klubu, má splatnost 
členského příspěvku pro první kalendářní pololetí (1. 1. - 30. 6.) 
do 28. 2. včetně a pro druhé kalendářní pololetí (1. 7. - 31. 12.) 
do 30. 9. včetně. V případě klubu Hlávkova kolej se termín pro druhé 
kalendářní pololetí stanovuje na 31. 10. včetně. 

4. Pokud člen nezaplatí včas členský příspěvek, je mu členství 
automaticky pozastaveno z důvodu nesplnění povinnosti platit 
členský příspěvek. 

5. Pokud člen, kterému je členství pozastaveno z důvodu nesplnění 
povinnosti platit členský příspěvek, nezaplatí členský příspěvek ve 
lhůtě sedmi dnů od data splatnosti členského příspěvku ani mu není 
nejpozději v této době jeho placení odpuštěno, je členovi 
automaticky ukončeno členství v klubu.“ 

13:0:2 

Schváleno 

 

5 Kontrolní výbor 

Kontrolní výbor dohlíží na SU, může svolat parlament a navrhnout řešit 
problém, může vydávat doporučení klubů. 

Funkce v kontrolním výboru je neslučitelná s většinou funkcí v SU. 

Olymp prezentuje své vize: 

 sežene si další dva členy, aby byli alespoň 3, 

 připomínkování, konzultace předpisů, 

 do připravovaného účetního systému zabuduje  funkce které zjednoduší 
život předsedům klubů (evidence majetku ...). 
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Hlasování: 

„Studentský parlament jmenuje Zbyňka Čecha členem Kontrolního 
výboru.“ 

9:3:3 

Schváleno 

 

6 Situace SH 

Odchází Bubeneč - Táňa Hložková OHP 14. 

Pozastavena činnost SH. 

Worwaň rozebírá práci SH, od doby pozastavení klubu dle svého schématu, 
který bude, doufám, zaslán do konferky. 

Nutné zasílat výkaz práce, vázne komunikace, jinak KM pracuje relativně 
dobře. 

Ne-komunikace plošně se všemi členy představenstva. KM by mělo 
komunikovat více přes konferku. 

Klub se rozvíjí i tak: proběhla akce prvák, infoschůzky probíhají, nabráni noví 
správci sítí, rozšiřuje se počet aktivních členů, party na Hvězdě, inventarizace 
stále běží, chystá se nový DUSPS. 

Připomínky SH - jmenovitě Roška upřesňuje, že nebyla stále inventarizovaná 
centrální serverovna. 

Olymp přerušuje diskusi a ptá se, co klub za 5 měsíců udělal, aby mohl být 
spuštěn (chyběla inventarizace, chyběly peníze v pokladně). 

Roška: dohledány doklady pro pokladnu ve výši 40 000. 

 

Vyjádření KM (Jan Fleišman, Jan Recina): 

Účetnictví - nefungovala pravidla, která si klub sám nastavil hlavně oběh 
dokladů, chyběla jasná pravidla pro práci s hotovostí. 

Pravidla pro inventarizaci pravidelně chodí již 3 roky, takže jsou a byly. 

Strahov nebyl schopen sám zajistit bezpečný chod a aktualizaci DUSPSu, 
proto byla najata externí výpomoc za finanční odměnu. 

Připojení SPAFI do akademické sítě, jednání s policií, činí nápravná opatření, 
která zamezí, aby se podobné situace co nejméně opakovaly. 

Placené pozice krizového štáby byly oznámeny 13. 8. 2010. 

Smlouvy o zpracování osobních údajů byly vyplňovány špatně. 

Worwaň dostává dost informací, nemusel by si stěžovat na špatnou 
komunikaci. 
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Šón upozorňuje na to, že výkaz práce je pro něj až za řešením průserů, 
evidenci si vede. 

Autorizace plateb - Worwaň odmítá proplatit Tlap s.r.o. 6000 bez DPH za 
údržbu DUSPSu z důvodu, že ostatní práce jsou neplacené. Olymp oponuje 
tím, že smlouvu bezpodmínečně splnili, tak není důvod neplatit. Naopak, 
Strahov svojí část neplnil. 

Olymp pracoval prvně zadarmo, po konfliktu se Strahovem se této funkce 
vzdal. Napsal návrh smlouvy, Strahov ji podepsal, pokud si najdou jiného 
správce, nebudou muset nic platit. 

Strahov oponuje, že se hlásili i dobrovolníci. 

Jan Recina oponuje, že to nebyl schopný a důvěryhodný člověk, který by byl 
schopen reagovat tak pohotově jako Olymp. 

Neeja konstatuje, že Strahov zaplatí své závazky a to bez diskuze. 

Pozastavené jsou akademie, které vyvíjí ekonomickou činnost a ty, co nesplnily 
požadavky, které jsou stanoveny v předpisech o projektech. 

Šón žádá, aby byly dodržovány všechny interní předpisy, do té doby nebude 
klub puštěn z rukou krizového managementu. 

Nutné uzavřít inventarizaci majetku, účetnictví. 

SU bude vymáhat po Jiřím Dostálovi pohledávku, která vznikla v době jeho 
působení, součet není stále kompletně hotov. 

Problém s expirací SH představenstva. 

Zpracování odpuštění členských příspěvků má na starost Šón, uznává svou 
chybu, kdy došlo k pozastavení a u některých členů i k zániku členství. 

Czenda přejímá zodpovědnost za přehlédnutí termínu, dokdy měl být problém 
vyřešen, nabízí svou rezignaci. Obecně odmítnuto. 

 

Odchází V. Sedlmajerová OHP 13 

 

Olymp se zajímá, kdo vybral firmu pro správu DUSPS co to je za firmu a kolik 
bere. 

Worwaňova odpověď: Firma Quanti s. r. o., vybíral Worwaň, cena 400 Kč/hod, 
DUSPS by měl být do vánoc připraven, stropová cena 250tis, smlouva stále 
ještě nebyla podepsána. 

Xylem se ptá, proč běžní členové, kteří platí příspěvky nemohou vidět návrh 
smlouvy s firmou Quanti. 

Worwaň upozorňuje na to, že by zveřejnění smlouvy muselo být schváleno SU 
a firmou Quanti. 
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7 Různé 

Kdo má zájem o další výjezdko v tomto semestru? Téměř všichni mají zájem. 

Standa oznamuje, že se už nebude zúčastňovat dalších zasedání Studentského 
parlamentu, už se nenechá jmenovat delegátem. 

Finanční systém Orfis je připraven, loginy by měly být příští týden. 

Placení poplatků z účtů klubů – bylo schváleno usnesení, že si kluby budou 
platit své poplatky sami, a to od 1. 7. 2010. 


